
Met één welgemikte klap op de gong een 
beursweek afsluiten. Die eer kwam particulier 
belegger Hans Jansen onlangs toe. Voor de 
voormalig huisarts blijft beleggen toch vooral 
mensenwerk.

et is toch raar om 
te zien hoe in korte 
tijd de techniek de 
beurshandel zo heeft 
veranderd”, vertelt 
Hans Jansen. Hoewel 

de winnaar van de beleggings-
competitie er niet aan twijfelt dat 
dit een efciencyslag is geweest, 
heeft hij ook zijn bedenkingen. 
“De basis voor alle economische 
transacties is vertrouwen”, ver-
telt Jansen krap een uur voor de 
gongslag. “Als beleggers elkaar 
niet meer in de ogen kijken is het 
verleidelijker en makkelijker om 
de kluit de belazeren.” 
Het is een oorzaak voor de crisis 

Tekst Jasper Jansen en DaviD Tomic

die de voormalig huisarts nog 
niet eerder is tegengekomen in 
de pers. Zelf heeft Jansen niet 
heel veel op met beleggen: “Ik 
heb deze competitie met hulp 
van mijn kleinzonen gewonnen”. 
Jansen vindt de bestudering van 
aardlagen, waar hij zich na zijn 
pensioen voor is gaan interes-
seren, een leukere bezigheid. En 
rendement is niet het belang-
rijkst. “Ik heb al mijn geld bij de 
Triodos bank gestald.”

ook De beurs sluiTen? 
Doe mee aan onze wedstrijd op
veb.net/gongslag
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Ongetwijfeld één 
van de iconen in de 
beleggingswereld 
en meestal niet al 
te optimistisch. 
Een interview 
met de Zwitserse 
superbelegger  
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